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Abstract (en)
[origin: ES8503066A1] The rotary piston machine contains a rotor (22) having a plurality of sector-shaped chambers (30). Each chamber (30)
houses a flap piston being swivelingly mounted and reciprocated synchroneously with the rotation of the rotor (22). By each of the double acting
flap pistons (32) two working compartments are confined, and always two adjacent flap pistons (32) are driven in counterphase to one another. The
adjoining working compartments of adjacent piston chambers (30) are commonly connected to inlet and outlet aperture slots (44) in the periphery of
the rotor (22). The inlet and outlet ports (42) and ducts (A,B,C,D,E) are provided in the stator (21) around the periphery of the rotor (22).

Abstract (de)
Die Rotationskolbenmaschine weist einen Rotor (22) mit zahlreichen sektorförmigen Kammern (30) auf. In jeder Kammer (30) ist ein Klappenkolben
(32) schwenkbar gelagert. Jeder Klappenkolben (32) ist synchron mit der Drehung des Rotors (22) angetrieben. Jeder Klappenkolben (32) begrenzt
zwei Arbeitsräume. Jeweils zwei benachbarte Klappenkolben (32) sind gegenphasig zueinander angetrieben. Die Einlaß- oder Auslaßräume (A, B,
C, D, E) sind im Stator (21) um den Rotor (22) herum angeordnet.
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